JUSTICE COURT, LAS VEGAS TOWNSHIP
CLARK COUNTY, NEVADA

State of Nevada ;
)
) Case No.19F22141X
Plaintiff, )
) Dept. No. NA
vs. )
Lawrence Rinett ;
) MOTION FOR DISCLOSURE OF
) NON-PUBLIC INFORMATION
Defendant(s). )
)

DECLARATION

(1) PLEASE CHECK ONE OF THE FOLLOWING OPTIONS:
This Motion is being brought by:

[v] A member of the following media organization: _I_(LAS-TV-

[ 1 The following criminal Defendant:

[ 1 Anattorney for the following client: -

[ 1 OTHER:

(2) PLEASE COMPLETE THE LINE BELOW:

Court staff has indicated that the following document(s) currently in the file are deemed
to be presumptively non-public and confidential;

Arrest Rreport/Criminal Complaint



(3) PLEASE EXPLAIN WHY THE COURT SHOULD ALLOW ACCESS TO THE
DOCUMENT(S) LISTED ABOVE :
(NOTE: If you need more space, please attach additional pages.)

Selling controlled substance

(4) PLEASE SIGN BELOW:

Under the penalty of perjury under the law of the State of Nevada, I swear or affirm that the
above information is tige and correct, an t the Court should allow access to the requested
document(s).

Signature: ~N Date: 10/21/19

Phone Number: 702-792-8870

ORDER

[ ]  This matter will be set for hearing, and all parties will be notified. The hearing date will
be at M on the day of , 20

[ ] The motion is denied as to the following documents:

for the following reason(s):

m The motion is granted as to the following documents:

B€riminal Complaint  &Femporary Custody Record Declaration of Arrest Report
UDeclaration of Warrant/Summons Arrest Warrant OArrest Warrant Abstract
UImpaired Driving Report [JDom. Violence Report [

(approval for the above-specified documents is in their “as redacted” form)
[ ] OTHER:

DATED THIS 2 g% DAY OF /)(:% , 20 gé

%E\{EACE

2



LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARMENT

DECLARATION OF ARREST REPORT

County Jail (3 city Jail Adult [ Juvenile Bureau: Criminal Intelligence
ARRESTEE'S NAME (LAST) T (FIRST) (MICDLE)
Rinetti Jr Lawrence Joseph

77
2565640

EVENT#
LLV1980600059367

D ] f , STATE,
0172010 | e one: 10/18/18 | we:2219 | 330 South Casino Center, Las Vegas, NV 89101

LOCATION OF CRIME (NUMBER, STREET, CITY, STATE, ZIP CODE)

CHARGES / OFFENSES

Sell, Transport, Give Controlied Substance - Schedule | or Il NRS 453.321.2A, Misconduct of a Public Officer NRS
197.110, Destroy/Conceal Evidence NRS 199.220
CONNECTING REPORTS (TYPE OR EVENT NUMBER)

Felony Arrest Packet

The undersigned makes the following declarations subject to the penalty of perjury and says: That | am a
peace officer with the Las Vegas Metropolitan Police Department, being so employed for a period of
approximately 12 year(s),

That [ learned the following facts and circumstances which lead me to believe that the above nam
committed or was committing. the offenses above at the location of ]
NV 89115 and that the offense(s) occurred at approximately 1200 hours on the 17th day of January, 2019.

ed subject

Details for Probable Cause:

Summary of Investigation:

On June 13*, 2019, detectives with the LVMPD Criminal Intelligence Section were made aware of lawfully
recorded conversations where subjects were stating a female,_ is in "love with a cop.” Conversation
further suggested the “cop™ is a detective and is known as “Lorenzo”. Your Declarant was able to identif
as and “Lorenzo” as Lawrence Rinetti Jr. During the investigation, it was learned through toll records,
physical surveillance and electronic surveillance that Rinetti Jr. and have frequent physical and telephonic
communication which led investigators to believe they are in a personal relationship. It was further leamed
through reliable sources and through toll. records from July 31%!, 2018 until September 30™, 2019, Rinetti Jr. and
have contacted each other approximately 16,683 times via made or attempted voice calls and text

is possessive ove

There have been numerous documented incidents that indicate Rinetti Jr. has assisted in preventing [l from
being arrested for felony warrants. These warrants were associated with a case involving [l (a felon) being in
possession of a firearm and a stolen motor vehicle, Your Declarant knows B did provide accurate information
to assist law enforcement but investigators also believe Rinetti Jr. and B have a personal relationship and
Rinetti Jr. is using his authority as a detective with LVMPD to assist [l for his own personal gain, which is
maintaining a personal relationship with e

Wherefore, Decloront proys thot o Jinding be made by a mogistrate thot probable cause exists to hold said person for prelimingry heoring (if charges are a Jelony or
gross misdemeanor) or for triol (if charges are misdemeanor).

LVMPD 1008 {Rev. 1-19)



LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT

CONTINUATION REPORT

Page 2 of 18

Through the investigation detailed below, yourDeclarant believes Rinetti Jr.
unlawfully removed at least 47 grams of ODV positive Methamphetamine and pavided those narcotics to-
in violation of NRS 453.321 Sell, Transport, Give a Schedule I or Il ControlledSubstance and Destruction of
Evidence in violation of 199.220

Details:

On June 13", 2018, your Declarant learned of an ongoing investigation by the LWIPD Gang Unit. Through their
investigation, detectives within the gang unit obtained lawfully recorded phme calls. LVMPD Gang Unit
detectives were made aware of two separate phone calls from subjects talkingabout ‘[l and “Lorenzo”;
those subjects believed Rinetti Jr. and [Jlij were in a dating relationship.

Another conversation was intercepted between ||| NGNS

I hic B vas incarcerated in the Nevada Department of Grrections, High Desert State -~
Prison’. This conversation took ptace on [ . During the conversaten [ states “Don't play me
because if you thirk | can't pull a [l | definitely can too.” [l replies “Vhat the fuck!!! Me and [
B is my best friend’s girl.” [ further states “he don't fuck with her eitha, she’s in love with a cop, and
he hates her."

Through a separate investigation in September 20182, your Declarant was able todentify ‘JJJil] and the police
officer they were referring to as [Jij and Rinetti Jr. respectively. During this imestigation, Rinetti Jr. provided
your Declarant with information from his source, who he identified to your Declarant as [JJj.. Through law
enforcement sources and through records obtained at Clark County DetentionCenter (CCDC), investigators
believe [l and Rinetti Jr. first came in contact with one another in June 20181t is also believed this contact
involved Rinetti Jr. using [Jl] as a source of information for law enforcement puposes.

While attempting to verify the facts of this current investigation and determine if there was a personal relationship
between Rinetti Jr. and [Jll 2 Pen Register with Trap and Trace (PRTT) wasapplied for and granted by the
Honorable Judge Tiera Jones of the Eighth Judicial District Court of Nevada &r Rinetti Jr.’s personal phone

on June 14", 2019. On June 18™, 2019 Judge Silva of the Eighth kdicial District Court of Nevada
granted a Pen Register with Trap and Trace for Rinetti Jr.'s work phone [ ] - Ar analysis of these
records was completed by an LVMPD Senior Analyst T. Howe.

I All calls made through the inmate calling system are recorded for archiving and monitoring bykw enforcement. Prior to the
completion of any call made through the system a recorded disclaimer is played which indicatesalls made through the system are

monitored,
2 Investigation completed under LVMPD event 180919-2758 and Case number 1904603X

LVMPO 602 (Rev 02/18) Word 2013



LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT

CONTINUATION REPORT

Page 3 of 18

Through the analysis, it was determined Rinetti Jr. and- had approximately16,683 contacts via completed
or attempted voice calls and text messages from July 31%, 2018 until September30™, 2019. Seventy percent of
these communications were made by Rinetti Jr. It was also determined the communications took place between
Rinetti Jr.'s work phone and -s phone. However, there were communicatiorsbetween Rinetti Jr.'s personal
phone, s phone and [ills mother's phone.

Based on this information, a PRTT with Precision Location was applied for and ganted by the Honorable Judge
Silva on July 12™, 2019 for Rinetti Jr.'s work phone and [Jlls phone, and theother phones listed above, to
include historical call logs and location information from June 1%, 2018. A detakd analysis of this information
was conducted by Senior Analyst Howe. The information showed [JJj and RinefiJr.'s phones were in the same
area on muitible occurences, both while Rinetti Jr. was working his normal worting hours and during hours he
was not supposed to be working.

On June 24", 2019, your Declarant and Detective Stanton P#4717 conducted m interview with a confidential
source to gain further understanding of Rinetti Jr. and [l relationship.

The true identity of the source is known to your Declarant, but will not be reveald in this affidavit due to fear for
the sources safety if the person at whom this investigation is directed learn the srces identity. If ordered to do
s0 by this Honorable Court at the subsequent time, your Declarant will provide te identity of the source to the
court. The source has been informed that any information given must be accurae and truthful. The source has
provided information to your Declarant on other occassions which has been deemed reliable by your source
regarding the subject offenses on this case. The-source has a pending felony clerge which he/she is providing
information to in attempts to gain leniency on the criminal prosecution.

During the interview the source mentioned an incident that took place at on
B Ouring this incident the source explained how [} wastaken into custody by LVMPD
officers for multiple felony warrants and placed in a marked patrol car. The sourcestated the residence belonged
to a female the source knew as [l who was identified aJiil]l Shortly afir the incident concluded, [l

I [ -1 the sou believed [l was released

so quickly because of Rinetti Jr. The source believed this due to [l having Blony warrants and calling the
source shortly after the incident occurred. The source knew [JJli] could not havebeen arrested and released in
this time period. Your Declarant was able to locate this event under LVMPD event [ . This event is
explained in further detail below.

Il POLICE CONTACT SINCE ASSOCIATION WITH REETT! JR

R S e SIS e Tl

To further corroborate the information provided by the source regarding Rineiand [Jlls relationship, your
Declarant reviewed the body worn camera (BWC) associated with LVMPD eent [l Ouring this
event, [Jll] was detained for active felony warrants and she was handcuffed. Wile an officer was conducting a
search of [l she mentioned multiple times that she was “working®” for numerass officers. While [l is being

* “Working” is terminology confidential informants (CI’s) often use when speaking with membenof law enforcement to alert law

LVMPD 602 (Rev 02/18) Word 2013



LAS YEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT

CONTINUATION REPORT
Page 40f18
placed in the back of the patrol car she is repeatedly asking the officer to call a*U.S. Marshal named Lorenzo
Rinetti". During the conversation, she provided the officer a phone number . which is Rinetti's work
number.

The officer kept his body worn camera on during this interaction and while he calls Rinetti Jr. Your Declarant
believes the officer was speaking with Rinetti Jr. because the officer repeats Rinetti Jr.'s last name and his
LVMPD personnel number “9036" while he is on the phone. It is unknown what the exact conversation between
Rinetti Jr. and the officer was, but after the conversation the officer talked with other officers on the scene and
confirmed they would be releasing [Jij because she is working with “Detective lorenzo”.

While watching the BWC from this incident on [ your Declarant noticed a tattoo on [ills
back which stated [}l I B Later. your Declarant viewed BWC from LVMPD event

B v hich occurred on [N I =nd [l had a new tattoo with [N-~< B

I v hich translates to (. A detailed account of this event is documented further below

I - Petit Larceny/Trespass from JCPenney (DS )

On N Bl F-trol Officers were dispatched to the Meadows Mall reference a Petit Larceny under
LVMPD event | During this event, ] was taken into custdy for stealing items from JC
Penney's. It is unknown to your Declarant what was stolen or how [JJJilj was taken into custody. Your Declarant
contacted Loss Prevention at this location and they could not locate any repoits with her information due to
getting a new computer system and the employees who were involved in the incident no longer working with JC
Penney. e e

When patrol officers arrived, [JJJlJ was in custody and already in the security office. Your Declarant reviewed the
BWC from the event. Patrol officers arrived and went directly to the security office and met with the Loss
Prevention Officer. [Jili] was detained with four other unrelated individuals. Whie the Loss Prevention Officer
was briefing the patrol officer, he stated he wanted the four individuals trespassed and he wanted to press
charges against [Ji].. After a short time, the patrol officer brought [Jl)j out of the main holding area and ES
stated she wanted to speak with the patrol officers. At that point the BWC was tumed off. Later, per the BWC of
the incident, [Jl] was released after the officers spoke with Rinetti Jr. While they were transporting i to her
vehicle, she was talking to the patrol officer about Rinetti Jr.'s work on the US Marshal Task Force. It is unknown
what was said in the patrol officer's conversation with Rinetti Jr. Per the BWC, the Loss Prevention Officer
seemed upset [JJl] was not charged with stealing items. The patroi officer apdogized to the Loss Prevention
Officer and told him if [lj was ever on property again, to call the police and she would be arrested.

Per computer automated dispatch (CAD), - was taken into custody by Loss Prevention Officers around 2206
hours. Per the historical toll records, Rinetti Jr. was contacting i} from 2146 hours until he was contacted by
one of the officers on scene at 2250 hours from his work phone. A criminal history inquiry was completed by one
of the officers on scene for- at 2247 hours and released at approximately 2310 hours. It appears Rinetti Jr.
contacted [Ji] three times after she was released, two voice calls and one textmessage, again from his work

enforcement they are a C1. This is done in attempts to have the member of law enforcement contact the officer who is in charge of the
Cl, so the CI could aveid going to jail. CI is someone who has agreed to provide law enfarcement personnel with
information for payment or for assistance in eriminal prosecutions.

LVMPD 602 (Rev 02/16} Ward 2013



LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT

CONTINUATION REPORT
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phone. It does not appear- answered the calls, based on the length of the call, and she did not respond to
the text message.

I - Witness ot West Care [N

On [l Il . patrol officers were stopped by a citizen stating he just became a victim of a robbery while he
was leaving West Care®. The citizen stated two subjects approached him at gunpoint while he was leaving and
stole narcotics from him. The citizen stated the two subjects were there visiting afemale, later identified as [l
and bringing her prescription medication. One of the males was described as a white male adult with a shaved
head. Officers responded to West Care and made contact with [}

Per BWC, when officers arrived, [l was sitting on a bench in front of the facility. The supervisor of West Care
met the officers at the front door and called [Jil] " and asked her to go inside. Officers spoke to [ for a few
minutes and she stated she was a “Cf so / would have no problem telling you guys the truth.” SLater, - is
observed filling out a voluntary statement, when she completed the statement, she handed it to an officer and
on the BWC you could clearly see written * [Jlll When the officers were leaving, one of the officers began
talking about how he spoke with the detective, and the BWC turned off. Itis unknown if he is referring to speaking
with Rinetti Jr. or detectives reference the event they were on.

Per BWC, it appears the officers made contact with [Jilf around 0055 hours. Perthe historical toll records, [l
sent Rinetti Jr. a text message on his personal cell phone, [ 2t 0011 hours. It appears patrol officers
on scene conducted a record check for criminal history information on [l at 0120 hours. The next
communication on Rinetti Jr.'s phone occurred at 0556 hours when Rinetti Jr. caled [Jiij from his work phone.

I - Stolen Vehicle INNEENN)

On I Bl a5 stopped while she was a passenger in a stolen vehide under LVMPD event number
I  Ouring the event, the officers conducted a record check on her and noticed her felony
warrants. Per the CAD, the officers were notified at 1756 hours of her warrants. Per an offline® search, it was
learned that Officer M. Rodriguez P#17230 conducted a record check for criminal history information on her at
1755 hours. Rinetti Jr. receives a phone call from Detective Poulson P#9023; who is a detective with LVMPD,
assigned to Narcotics, at approximately 1830 and they speak for over ten minutes. Through the investigation, it
was determined that Poulson was attempting to use [JJl] as a CI on multiple accasions. Rinetti Jr. told your
Declarant that Poulson signed [l up as a Cl with the FBI and she was working for them. A record check was
conducted with the FBI on August 22", 2019 and your Declarant confirmed she has never been signed up as a
Cl for them. Per the historical toll data, Poulson and Rinetti Jr. have frequent cantact with each other however.
Bl has had contact with Poulson from her phone, however that contact is farless than the contact [JJJijj has
with Rinetti Jr. from his work phone. Your Declarant also learned from Rinetti Jr. that he is in contact with Poulson
and Poulson provided him with a birthday present. Based on this, your Declarant believes Poulson and Rinetti
Jr. also have a personal relationship.

! West Care is a facility to assist people with alcohol and narcotic addictions while they are detoxing.
$A “CI” is a confidential informant, who has agreed to provide law enforcement personnel with information for

payment or for assistance in criminal prosecutions.
¢ An offline search is a records check through SCOPE or NCIC, which provides information regading law enforcement personnel
who have conducted a criminal history inquiries on subjects.

LVMPD 602 (Rev 02/18) Word 2013
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The interaction between [JJJJj and the patrol officers on the stop was captured by BWC. A review of the video
showed [l in custody for her warrants, Officers are also overheard on the BWCstating [JJl] was going to jail
for her warrants. The video stops recording for a while and when the recording starts again, the officers are

releasing i} While she was being released from her handcuffs, your Declarant| il I
I NS S [ e o N B
which I -- s I < otherewnts associated with [l
your Declarant knows | NG 2= stopped on .

A review of the historical toll records from Rinetti's work phone, shows he made a phone call to -s mothers’
phone, [ 2t 1857 hours, after [Jl] was released. The call lasted over fwe minutes. After the initial
call, il called Rinetti Jr. on his work phone, then it appears a series of text messages occurred between the
two. Through the investigation, it appears- uses her mothers’ phone on various eccasions. Your Declarant
believes this due to the type and frequency of contacts to and from Rinetti Jr. when-. has a known phone
number,

SURVEILLANCE OPERATIONS

On July 17™, 2019, Detective Snodgrass and Detective Morris were in the area of Tomsik Street and Charleston
Boulevard in attempts to locate [Jll and Rinetti Jr. Investigators believed this was temporary address for [l
and were attempting to locate her. When they arrived in the area, Detective Snodgrass observed Rinetti Jr.'s
unmarked LVMPD vehicle parked along the curb on Tomsik Street. Detective Snodgrass confirmed the license
plate for the vehicle.and went to another location to continue surveillance. . . ._ C e

A short time later, Detective Morris drove on Tomsik Street and passed Rinetti Jr.'s inmarked LVMPD vehicle.
After Detective Morris turned off of Tomsik Street and onto Charleston Boulevard, Rinetti Jr. drove away in his
unmarked LVMPD vehicle and ended up directly behind Detective Morris. Detective Morris and Rinetti Jr. drove
the same direction until they were in the area of Aita and Cimarron. At this point, Detective Morris slowed his
vehicle down while going across a small dip in the road. According to Detective Morris, Rinetti Jr. became very
close to Detective Morris’ vehicle with his vehicle. Detective Morris was able to sbserve Rinetti in his vehicle
become very upset and it appeared as if he was yelling at Detective Morris. Deteclive Morris stated that he was
“screaming to the point veins were bulging from the side of his head and neck.”

Detective Morris pulled his vehicle over to the side of the road to let Rinetti Jr. pass him. At this point, Rinetti Jr.
pulled alongside Detective Morris and continued yelling at him. Detective Morris continued driving at which point
Rinetti Jr. calmed down and quickly activated his emergency equipment. Deteclive Morris drove the opposite
direction and Rinetti Jr. did not follow him.

A record check was conducted and during this incident, Rinetti Jr. conducted a recordcheck on Detective Morris’
license plate. Investigators learned Detective Morris' license plate returned to “nomatch”, which is common for
most police vehicles.

Shortly after the incident, Detective Rinetti contacted another detective with LVVPD, NN (o
ask him if everything was alright and ask what section he worked in. According © [ NNENEEEEEEN. it had
been over a year since the two of them last spoke. During the conversation, Rinetli . asked normal questions,

LVMPD 602 (Rev 02/18) Word 2013
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then stated he worked a half day that day and was at a residence for his daughlers’ birthday. Rinetti Jr. ended
the conversation telling [ he would call him the next day, and that phone call hasn't taken
place. Your Declarant believes Rinetti Jr. contacted |l due to his positionin the LVMPD Gang Unit.

July 22™, 2019

On July 22™, 2019, detectives from the LVMPD Criminal Intelligence Section were conducting surveillance in
the area of Tomsik Street and Charleston Boulevard in attempts to locate [Jjij and any vehicles she may be
driving. During the surveillance, Detectives observed Rinetti Jr. arrive in the areadriving his unmarked LVMPD
vehicle south on Tomsik. He eventually parked directly behind two other detectives, sitting in their undercover
vehicle and approached their vehicle. He did not make contact with the detectivesthaugh, he just walked around
their vehicle before reentering his.

In attempts to have Rinetti Jr. leave the area, Detective Chaney P#9299 contaded Rinetti Jr. on his personal
cell phone. Detective Chaney gave Rinetti Jr. a reason why we were in the area at which point Rinetti Jr.
responded he was in the area because he had an active pen register in the area for suspects wanted for pointing
a gun at another individual. Your Declarant could not locate any Pen Registers atthat time for Rinetti Jr. or any
active Pen Registers for other officers on his squad that matched the descriptiongiven. It should be noted that
a few days after this conversation, Rinetti Jr. did have a Pen Register granted but it does not appear those
subjects lived in the area.

Your Declarant believes Rinetti Jr. was not working any cases in the area. [Jjiljs phone location showed her in
the area of this location. Your Declarant believes Rinetti Jr. was in the area to visit ] when he noticed other
law enforcement vehicles. At that point, he made contact with Detectives who he thought were in the area, in
order to give an explanation as to why he was there.

GLOBAL POSITIONING SERVICE “GPS" TRACKING
The use of Global Positioning System (GPS) mobile tracking devices has been uilizzd in this this investigation.
Through the analysis of the GPS data, your Declarant believes Rinetti Jr. utilizes vehides provided to him through
LVMPD for personal and work related use. GPS devices have been utilized on Rinetti Jr.'s LVMPD issued
vehicles since August 1%, 2019 and are still currently being used.

An analysis of the location history from the GPS showed Rinetti Jr. frequented anaddress associated [l
B | 2s \Vegas, Nevada, on a regular basis. Below is a chart detailing whenRinetti Jr. arrived at[JJills
residence, The times designated with an asterisk are dates when Rinetti Jr. had aride along with him during his
normai working hours and went to [Jills address after he dropped the ride along off. It should also be noted
the GPS battery died on August 18", 2019 and the tracker was not replaced untf approximately 1922 hours on
August 20", 2019.

Through the analysis it appears Rinetti Jr. usually goes to [JiliJs residence for polonged periods of time while
he is off duty or right when he gets off of work. Often times Rinetti Jr. went to [Jlls residence and when he
leaves, he goes directly to his residence. It does not appear Rinetti Jr. contacts| i} prior to going to her
residence.

LVMPD 602 (Rev 02/18) Word 2013
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Below is a chart the details the dates and times Rinetti Jr. went to the known addressof [l

In the sections marked “on duty” shows if Rinetti Jr. was actually working and ondutyper CAD. If Rinetti Jr. was
on duty, the associated LVMPD event number he was assigned to is listed. Yow Declarant also had video
surveillance in the area and there is a section documenting if your Declarant was able to locate Rinetti Jr.’s

vehicle through the surveillance.

LVMPD 602 (Rev 02/18) Werd 2013

Date/Time Duration Day of the On Duty Video
Week Surveillance
August 1%, 3 minutes and | Thursday Yes/Clear No
2019 @ 1233 | 30 seconds
hours
August 1%, 24 minutes Thursday Yes/LLVV1908000027157 | No
2019 @ 1626 and 7 seconds @ 8335 S. Las Vegas
hours Blvd
August 39, 14 minutes Saturday No Yes
2019 @ 1616 and 19
hours seconds
August 4, 18 minutes Sunday No Yes
2019 @ 0042 and 10
hours “seconds -
August 5", 6 minutes and | Monday Yes/ @ 1351 assigned | No
2018 @ 1348 28 seconds to LLV190800022199
hours @ Charleston/Jones
August 5™, 8 minutes and | Monday Yes/ Same as above Yes
2019 @ 1816 10 seconds
hours
August 6™, 55 minutes Tuesday Yes/Clear Yes
2019 @ 1128 and 45
hours seconds
August 6™, 45 minutes Tuesday Yes/LLV190800028198 | Yes
2019 @ 1900 and 9 seconds @ 200 S. Main St
hours
August 9", 1 minute and 2 | Friday No Yes
2019 @ 0911 seconds
hours (drove around
residence 3
times) J
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August 12", 55 minutes Monday Yes/LLV190800057602 | No (exported
2019 @ 1647 and 6 seconds @ 21 W. Owens Ave but can't see
hours anything)
August 13", 2 minutes Tuesday Yes
2019 @1420
hours
August 14", 18 minutes Wednesday Yes/LLV190800068987 | Yes
2019 @ 1809 and 22 @ 3825 Cambridge
hours seconds Street
August 15", 54 minutes Thursday Yes/Clear Yes
2019 @ 0733 and 31
hours seconds
August 15", 49 minutes Thursday Yes/Cleared and No
2019 @ 2242 and 0 seconds Logged off while at
hours residence.

LLV190800075996 @

458 Karen Avenue
August 22, 3 minutes and | Thursday Yes/LLV190800108249 | Yes
2019 @ 1753 12 seconds @ 4205 W Tropicana

.| hours | Ave

August 239, 1 minute and Friday No/Cleared off of Yes
2019 @ 1402 47 seconds LLV190800113590 @
hours 1352 hours
August 30", 1 minute and | Friday No Yes
2019 @ 0845 20 seconds
hours

Shortly after August 30", through [llls phone location data, it does notappear she has stayed at [}
I for any period of time. Through her phone location data, it appears [JJil] is currently staying at
various unknown residences ovemnight.

CONFIDENTIAL SOURCE OPERATION’S

LVMPD 602 {Rev 02/18) Word 2013
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| ] | |

"Your Declarant knows through his training and experience methamphetamine is often referred to as “erystal”.
¥ Your Declarant knows through his training and experience heroin is often referved to “black”.

LVMPD 602 (Rev 02/18) Word 2013
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MISSING NARCOTICS

During the operation at | Bl stated she received methamphetamine from Rinetti Jr. that he
took off of a suspect. With that information, your Declarant began researching events Rinetti Jr. was part of and
spoke with law enforcement sources who would have knowledge of such events. Yaur Declarant learned of two
events in question, one prior to Rinetti Jr. meeting [l and one after meetin_ From interviews and research
of items Rinetti Jr. has impounded through LVMPD, it does not-appear Rinetti Jr. impounded narcotics often.

B - Frobation Search of NG
On I .nder LVMPD event number (. Rineti Jrwas assigned to an event

where members of the US Marshall Fugitive Investigation Strike Team (FIST) were boking for a wanted subject

related to a probation violation at [ D
During this event, detectives observed the subject, | EENNEEEE I B ake a hand to hand

transaction consistent with selling narcotics. Detectives eventually took [l i custody and invoked his
search clause, at his residence, for the probation violation. According to law enforeement officers familiar with
that event and internal case notes for this specific arrest, a wooden box was recovered that had narcotic
paraphernalia, prescription medication, and a small amount of narcotics, believed to be methamphetamine.
Officers familiar with the case believe the narcotics were methamphetamine due to [l seting
methamphetamine and when they invoked the search clause, [l girlfriendwas inside the. residence using
methamphetamine.

Per the internal case notes for the arrest, it stated Rinetti Jr. was going to impound fhe prescription medication,
paraphernalia, and narcotics for disposal. A record check of LVMPD databases, which would show any items
impounded under that event number or by Rinetti Jr. did not show any results. ltis mknown what Rinetti Jr. did
with the narcotics from this event.

Rineti Jr. was assigned to an event
where members of the US Marshall FIST were looking for a subject on probation identified as [ N

B B - Dctectives located NN -t I - o apartment
belonging tof N - Detectives surrounded the apartment and both [l and

B =ited and were taken into custody.

Detectives conducted a search of the apartment and located a safe in a back bedmom. Inside the safe was a
large amount of methamphetamine, a digital scale, baggies, and glass smoking pipes, which is consistent with
narcotics sales. According to law enforcement officer’s familiar with this event Rinetti Jr. was inside the apartment
with two other officers, both from Parole and Probation. Once the methamphetamine was located, it was left in
the back bedroom unattended while the two probation officers conducted inteviews and continued searching
the apartment. According to the property impound report, Officer Chandler with P& impounded 65 net grams
of methamphetamine from the residence.
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LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT

CONTINUATION REPORT

Page 120of 18

On August 22™, 2018, Detectives with LYMPD Gang Unit conducted an interview with [} while she was at
CCDC. During the interview, she told them a detective at her residence provided irformation about the search
and possibly stole narcotics from the safe.

On August 26®, 2019, your Declarant and Detective Snodgrass P#13701 went toCCDC and spoke with [
B stated her apariment was searched in January of 2019. During the search, officers located
methamphetamine she said belonged to [N I was not arrested during this event but she was
served with a Notice to Seek indictment form. In the following days, [l receveda call from one of her close

friends, [N . reference the event. ‘[N 25 positively identified as [N I
. B to'c I c=tails of the event that according to her, would only be known

if you were at the residence. [l believed [l was going to cooperate with detectives from the Gang Unit.
Bl aiso told her a female, [l knew as [l was dating one of the detedives that was present and
conducted the search. [Jlll] believed the detective was involved in mixed martil arts (MMA). [l further
explained [l told him the detective gave ‘lll methamphetamine from the house. [l reiterated
the methamphetamine was not hers but stated there should have been 2.5 ounces of methamphetamine at the
residence.

Your Declarant reviewed the impound report from P&P and confirmed Officer Chandier impounded 65 net grams
of methamphetamine. Based on the information provided through an interview with an officer familiar with the
case, Rinetti Jr. could have been in the rcom by himseif, which would have given him an opportunity to steal
methamphetamine and provide those narcotics to [Jij which [} stated Rinetfi Jr. did to the confidential
source. R G e e

On September 3, 2019, your Declarant and Detective Snodgrass spoke with [} again while she was still
at CCDC. During the conversation, [l admitted the methamphetamine belonged to her and it was “fronted”
to her by a subject she knows as [Jllll]" the day prior to P&P conducting their search. [} received a
quarter pound of methamphetamine, which is 112 grams. [JJl] stated she hada litle extra methamphetamine
in her safe so there would have been more than the 112 grams at her residencewhen it was searched. -
stated she did not sell any of the methamphetamine after it was “fronted” to herand she went to the apartment
and placed it in her safe. The only other person that could have taken any of the nacotics prior to the officer’s
arrival would have been |}l Bl who was present at the apartment the day of the search and was
taken into custody. When [l arrived at CCDC, officers located 2.5 grams of methamphetamine in her
possession. It should be noted [l had not seen her discovery when the inteniews took place and she would
not know the weight of the narcotics impounded by Detectives.

Your Declarant conducted research of the event and through the interview with [Jlll]. knows that [ lived

at [ G.uring this time. A record check reference the search showed

Rinetti Jr. was assigned to the LVMPD event [ =t that address fom 0854 hours until 1440

hours o NI '

A review of the historical phone location information from Rinetti Jr.'s work phone showed him at [ 's
address from approximately 1129 hours until 1520 hours. When Rinetti Jr. left JJJJl}'s apartment, he was on
the phone with [JJll for approximately 27 minutes. It appears Rinetti Jr. left the residence between 1520 and
1547 hours and he drove in the direction of the

I . hile still talking to [l Your Declarant believes Rinetti Jr. arived at the [ RN
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I =t aporoximately 1625 hours. Your Declarant knows Rinetti Jr. works on a part time basis for the
Nevada Athletic Commission. Per the Nevada Athletic Commission website, it appears there was a boxing event
that occurred at the [ during the time period Rinetti Jr was there. Based on this information, your
Declarant believes Rinetti Jr. was there for a Nevada Athletic Commission event

An analysis was completed during that same time period for the phone your Dedarant believes - was using
as stated above. A historical location analysis showed [l was in the area of East Sunset Road and Sandhill
Road, Las Vegas, Nevada. This area is in the direct vicinity of where [l (ak= [ 'ves. B
B o5 Vegas, Nevada. Through the analysis, [JJi] left that area and drove directly to the area of the
B . v hile on the phone with Rinetti Jr. It appears [l arrived in the area of [l
I 2t approximately 1600 hours. From the analysis, it appears Rinetti Jr. and ] were utilizing the same
cell phone towers, which indicates they were in the same area and fikely together from 1644 hours until
approximately 1720 hours. [ljs phone location data shows she left the area and went directly back to the area
of East Sunset Road and Sandhill Road.

Your Declarant believes [l lived at [N during this time due to an arrest that occurred in [N
I by Detective Poulson. Under LYMPD event [ . Foulson arested il for Possession of
a Controlled Substance — Methamphetamine after a Search Warrant was serveden this residence. According to
Poulson's Declaration of Arrest, he observed [l =t I o multple occasions since he started
his investigation in January of 2019. During the service of the Search Warrant, nvestigators located 4.4 gross
grams of ODV positive Methamphetamine in a room belonging to [}

Your Declarant spoke with members of the LVMPD Gang Unit and learned of a separate investigation under
LVMPD event number [l From that investigation, investigators wereablk to verify that [l was
in contact with a subject identified as . is a five time
registered felon for narcotics and stolen vehicle related offenses. [l was arested on [ NN
shortly after this incident occurred, for Trafficking a Controlled Substance — Methamphetamine and has been in
custody since.

On September 30", 2019, your Declarant and Detective Snodgrass spoke with|JJJlj while at CCDC - North
Valley Complex. [} stated he did provide [l with methamphetamine a few times in January 2019 that
he remembered and she would also provide him with methamphetamine on octasibns. Your Declarant asked
I how much methamphetamine he would typically provide [l and he statedfour ounces, which is what
B stated. He also remembered [l caling him shortly after her apatment was searched and
explaining the incident to him, which he thought was odd because she was not arrested. [Jil] stated he couid
not remember if [l told him she had either four or eight ounces of methamphelamine in the safe when the
police searched her apartment.

Based on these facts, your Declarant believes there was at least 112 grams of methamphetamine in the
apartment when it was searched by Rinetti Jr. and other law enforcement officers. Your Declarant knows only
65 grams of ODV positive methamphetamine was impounded by Officer Chandler with P&P. Based on the
information leamed from this investigation, your Declarant believes Rinetti Jr. ook at least 47 grams of
methamphetamine and provided those narcotics to [l
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In order to further corroborate this information a controlled interview with [JJij tosk plce at the Regional Justice
Center (RJC) located at 200 E. Lewis Avenue on October 10th, 2019. Your Declarant and Detective Stanton
conducted the controlied interview with [l in attempts to stimulate conversationrelted to the subject offenses
between Rinetti Jr. and [Jij During the controlled interview, your Declarant spetifically asked [Jjjj about
narcotics that were given to her by a police officer, who obtained them from [Jiilf} residence from a search.

The interview concluded at approximately 0820 hours and [JjJj immediately leftthe RJC. Physical surveillance
was conducted on- and she was observed leaving the RJC and proceedingdirectly to a restaurant located
at 321 South Casino Center, Las Vegas, Nevada. Through the surveillance, il was observed on a telephone
approximately four times. Your Declarant learned during the times [Jij was observed on the cellular telephone,
I -itcmpted to contact Rinetti Jr. on his work phone three times and there was another attem pted
contact with [[ills mother . These contacts were verified through he Pen Registers that are
active on those respective numbers.

Shortly after the phone conversations, [JJil] was utilizing the same cellular phone and was picked up from the
RJC in a Chevrolet Equinox that had stickers for rideshare companies, Uber and Lyft, in the windshield. After
B vas dropped off the Equinox picked up another passenger from the complex which B was dropped off
in,

On October 10", 2019 at 1300 hours, there was an | conversation between Rinetti Jr, and [l
while utilizing Rinetti's work phone and the new number associated for [JJj Dwing this communication, oy
told Rinetti Jr. about the controlled interview which took place at the RJC eariier in the morning. They did not get
into specifics reference the interview. During the conversation,. Rinetti Jr. asked i} if she still utilized the “S
thing", which your Declarant believes Rinetti Jr. was talking about a web based phone application “Signal” where

you can send encrypted text messages. [ S SR

- Based on an open source search [Jiil] and Rinetti Jr. have accounts wit “Signal’.

I did not acknowledge Rinetti Jr. when he kept speaking about the “S” application. Later in the conversation,
through technical difficulties with Rinetti Jr.’s phone,

. Rinetti Jr. began talking to [} about how
she was accessing her "book” and not responding to the message he sent her. He futher stated he tried to sign
into [[ills messenger account, however she changed her password. Rinetti can be overheard stating “Capital
R or no" then “R. E.” which your Declarant believes ] was giving Rinetti Jr. information regarding her
Facebook Messenger account. Your Declarant believes they are speaking about Facebook Messenger due to
Rinetti Jr. calling it the “book” and stating messenger multiple times. Also, your Declarant knows [Jlil] has an
active Facebook Inc. account with the name | \hich is the beginning feters of which Rinetti began
to spell out loud. From this investigation, your. Declarant knows the profile picture matches that of [Jlj and the

birthday provided through the account, matches the birthday of [l DN

Later, on October 10", 2019, Rinetti Jr. was at work as a detective with LVMPDand was assigned fo an active
call with his ROP squad. During the surveillance, through police radio communication, Rinetti Jr. left his
surveillance location and teld his squad he was travelling to LVMPD Headquarters located at 400 S. Martin L.
King Boulevard. Through the mobile tracking device and through video surveillance, Rinetti Jr. arrived at il
residence at [ Rinetti Jr. was inside the residence for approximatelyten minutes before leaving
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and rejoining his squad on surveillance. Later it was learned through conversatiens Rinetti Jr. had with- he
told [[lll's mother to change her phone number and he shouldn't be at the residence.

On October 12, 2018, through information gained on the mobile tracking device of Rinetti Jr.'s vehicle, Detective
Stanton was able to see Rinetti Jr. went to [l residence. Through video survellance, Rinetti Jr.'s work vehicle

is seen arriving and parking in front of [Jilfs residence, [l I =< [l entered the passenger seat
of the vehicle. , when the door opened and conversation

started between Rinetti Jr. and [l

I \Vhen [l entered the vehicle they began to speak about the delective who conducted the
interview with- He further stated he was already “in enough trouble and should have kept his mouth shut.”
After he explains this, he tell

I I to'd Rinetti Jr. she wanted Viagra to sell to make money from it and Rinetti Jr. told
her that he could get it for her. Towards the end of the conversation, Rinetti Jr. asked [l for a kiss as she was
getting out of the car. It appeared - told him no, at which point Rinetti Jr. stated “That was my mouth, my
pussy, my ass, my tits.” He further stated “when [ feel it again, if it feels any different, | swear to God! With my
bad finger.” At that point Jil] exited the vehicle and Rinetti Jr. left the area.

Through the investigation, your Declarant learned Rinetti Jr. and [JjjJj were utilizing Blls Facebook Messenger
account to communication with each other. On October 16%, 2019, your Declamnt learned Bl was meeting
with another subject near the Hard Rock Hotel and Casino located at 4455 Paradise Road, Las Vegas, Nevada,
fo purchase narcotics. Rinetti Jr. saw the messages and began to travel to the. HardRock. When he. arrived, he
sent [l the following messages;

* “I'm downstairs now, you better get your ass down here immediately”

* “Yes, at the HR. Now!"

= "Don’t come downstairs now and don't ever call me again. You dioose hanging in an dirty filthy
tricks room and not give me 5 mins your on your own. I'm disappointed and disgusted”

= “Suit yourself, | know your reading these. I'm out...have fun”

INTERVIEW WITH [l

On October 16", 2019, your Declarant and Detective Stanton conducted another interview with [JJl] while she
was at the Hard Rock Hotel and Casino. Below is a synopsis of the interview, for a complete record of the
interview, please refer to the audio recording and transcription. '

During the interview [l initially was defending Rinetti Jr. and stated she had a qushon him and the relationship
was strictly professional. Throughout the course of the interview, [Jll admitted she was been having sexual
intercourse with Rinetti Jr. since November, 2018.

I stated Rinetti Jr. was extremely jealous and did not like when she worked her mior profession as an exotic

dancer because he felt she was sleeping with other guys. B stated she did not have any money to pay for
rent so Rinetti Jr. began paying her in stolen property he took off of suspects. Later, in another interview that
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took place on October 18", 2019, [} stated she lied about the stolen property in attempts to distract
investigators from the fact Rinetti Jr provided her with methamphetamine.

When specifically asked about being provided narcotics from [l residence, JJ. denied it occurred.
Eventually she stated he provided her with two large shards of methamphetamine that belong to B but
added she would lie about anything to stay out of jail. At that point, your Declrant told . that | was only
interested in the truth of what occurred and that your Declarant did not want her bo lie to investigators.

Later in the interview, [Jil] stated Rinetti Jr. provided her with a balloon of Herain and methamphetamine from
I residence. She did not recall specifics to a location they met, but stated the methamphetamine was a
large chard.

Bl aiso stated Rinetti Jr. conducted a criminal history inguiry on [liljs mother, NN

because [ll] asked him to find her criminal history. [ stated she was in the carwith Rinetti Jr. when he did
the records check. [Jl] looked at the record to obtain [l Social Security Number. She stated she used the
social security information to steal her [} information to create a credit card.

An offline search was conducted and it was determined Rinetti Jr. conducted a records check on [l on
September €™, 2018. At this time it is unknown when [JJJlJ appfied for the creditcant and used this information
to steal her mother's identity.

Another interview with [il] took place on October 18", 2019 with ] This time, your Declarant was with
Detective Snodgrass. During this interview [JJl] gave a more detailed account ofwhen the narcotics were stolen.

from [

Bl stated she has afeud with [l and the two do not get along with eachother, which Rinetti Jr. knows.
Rinetti Jr. was at the residence attempting to locate another fugitive with a Probatian Officer, which [ D
stated had a long black beard, which your Declarant knows as [ NIIN I stated Rinetti Jr. told her
there was a large amount of methamphetamine in the residence so he took one large shard for her. i did not
remember the exact location he gave it to her but stated he pulled it out of his pocketand it was located in a blue
latex glove. [l believed the methamphetamine to weigh between a half ounceandone ounce. She stated she
used a little bit of the methamphetamine and sold the rest so she could pay for her rnt.

B further clarified the statements above and stated she lived with her mother [ L =s Vegas.
Nevada. Rinetti Jr. felt comfortable going to this location and he did not want her tomove out of the residence.
Due to this reason, Rinetti Jr. provided her with the narcotics to sell, in order to pay rent and stay at this location.

SEARCH WARRANT AT S STORAGE UNIT

Based on the interview with ] on October 16", 2019, your Declarant believed some of the stolen property
B was takking about was in a storage unit located at 8100 W. Charleston. Your Declarant was granted
permission to search this storage unit by the Honorable Judge Tierra Jones. Duing the search, detectives
located five cardboard boxes that stated “LVMPD" on the side, two cell phones, anda Christmas card.
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Your Declarant learned Rinetti Jr. wrote a card to i} most likely around Christmas time due to it being a
Christmas Card. The card itseif spoke about love and doing little things show love. Inside the card, Rinetti Jr.
wrote a personal note that stated;

‘=
I <now how it happened, don't really care, all | know is that it's been amazing getting to know you, and fall
in love with you. Your such a special woman, you should be celebrated all year love!
Merry Christmas Baby —
(Heart symbol) LR

INTERVIEW WITH RINETTI JR

On October 18", 2019, Rinetti Jr. was contacted at the Clark County Detention Center and placed under arrest.
Rinetti Jr. was advised of his Miranda Rights by your Declarant via pre-printed Miranda card, to which Rinetti Jr.
stated, “Yes” he understood his rights and was interviewed by Det. Stanton and yow Declarant. Rinetti Jr. was
informed the focus of the investigation was related to his relationship with [l and the missing
methamphetamine from [ I residence. Rinetti Jr. stated he was present at [l residence
during the search and recalled methamphetamine being present in multiple places inside the residence. Rinetti
Jr. stated he did not take any methamphetamine. Rinetti Jr. stated - was providing information to him but
was signed up as an informant through another officer with LVMPD. A check of LVMPD records revealed [l
had not been signed up as an informant. Rinetti Jr. said he did not ever recall receiving a phone cail from any
officers informing him [l had been stopped or was in police custody.

Rinetti Jr. confirmed he did contact the Clark County District Attorney’s Office to pravide them details of -s
assistance in order to assist her on her pending criminal charges.

Rinetti Jr. stated he has met [Jiljs mother [ on a few occasions bulwas unaware if she had a
criminal record and said he had never queried her criminal history record. An offine search through LVMPD
records reveated [l criminal history was queried through a computer on September 6, 2018 at 1400 hours,
which was logged into by Rinetti Jr.

Rinetti Jr. denied having a personal relationship with [JJj after being asked several times, but ultimately
acknowiedged the relationship.

CONCLUSION

Your Declarant believes the facts alleged herein establish Rinetti Jr. has committed the crimes of Seil, Transport,
Give Away a Controlled Substance — Methamphetamine, Destruction of Evidence, and Misconduct of a Public
Ofiicer.

NRS 453.321.2a - Sell, Transport, Give Away a Controlled Substance — Methamphetamine — your Declarant
believes Rinetti Jr. was at the apartment of [l Bl o January 17", 2019and became in possession
of methamphetamine. Based on the facts above, your Declarant believes Rinetii Jr. and [JJil] met at the [l

B -d Rinetti Jr. gave [l Methamphetamine to sell.
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NRS 199.220 — Destruction of Evideﬁce - your Declarant believes Rinetti Jr. tosk methamphetamine from
B residence, which was evidence of Trafficking a Controlled Substance under LVMPD event number

NRS 197.110 - Misconduct of a Public Officer — your Declarant believes Rinetti Jr. and [JJij were in a personal
refationship. Rinetti Jr. provided [Jiilij with methamphetamine, criminal history information, and prevented [l
from going to jail on numerous occasions for his personal gain of maintaining a relatonship with her.

Based on these facts, Rinetti Jr. was arrested for the above crimes and booked into CCDC.

il e dedrir E nd el l]
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